

i成长社区家族排列学习工作坊

参加者确认及签署声明

Participant Acknowledgement and Consent

本人确认，我已阅读或获提供《i成长社区家族排列学习工作坊参加同意书（完整版）》，并理解及同意其中所载条款。本人理解并同意，以电子方式提交本确认，包括填写本人姓名、勾选确认框或点击「提交／同意」按钮，均构成本人具有法律效力的电子同意及电子签署，与本人亲笔签署具有同等效力。

I confirm that I have read or been provided with the full I Growth Community Family Constellation Learning Workshop Participation Consent and Acknowledgement and understand and agree to its terms. I further understand and agree that submitting this confirmation electronically, including by typing my name, checking the acknowledgement box, or clicking the "Submit" or "Agree" button, constitutes my legally valid electronic consent and electronic signature, with the same effect as my handwritten signature, to the extent permitted by applicable law.

本人理解，本活动属于学习、自我探索及团体体验性质，不属于医疗、心理治疗、心理咨询、精神健康治疗或危机干预服务。

I understand that this workshop is an educational, self-exploration, and group experiential activity. It is not medical care, psychotherapy, psychological counselling, mental health treatment, or crisis intervention.

本人了解，活动过程中可能因探索个人、家庭或关系议题而产生情绪波动、压力反应、身体不适或其他个人体验。我自愿参加，并会根据自身身体及情绪状态决定是否继续、暂停或退出活动。

I understand that exploring personal, family, or relationship matters may give rise to emotional responses, stress, physical discomfort, or other personal experiences. I participate voluntarily and will assess my own physical and emotional condition in deciding whether to continue, pause, or withdraw from the workshop.

本人明白，活动中的分享、引导、练习及回馈仅供学习与个人参考，不构成专业诊断、治疗或个别专业建议，亦不保证任何特定效果或结果。

I understand that the sharing, facilitation, exercises, and feedback provided during the workshop are for educational and personal reflection purposes only. They do not constitute professional diagnosis, treatment, or individualized professional advice, and no specific result or outcome is guaranteed.

本人同意尊重其他参加者的隐私及个人边界。未经明确同意，不录音、录像、拍照或公开传播他人在活动中分享的个人内容。

I agree to respect the privacy and personal boundaries of other participants. I will not record, photograph, video record, or publicly disclose another participant's personal sharing without their express consent.

本人确认，我是在充分知情及自愿的情况下参加本活动，并愿意为自己的参与状态、个人体验及决定承担相应责任。在法律允许的范围内，我接受完整版参加同意书所载的风险知情及责任条款。

I confirm that I am participating voluntarily and with informed understanding. I accept responsibility for my own participation, personal experiences, and decisions and, to the fullest extent permitted by applicable law, acknowledge and agree to the risk disclosure and responsibility provisions set out in the full Participation Consent and Acknowledgement.

参加者姓名 / Participant Name: _____

签名 / Signature: _____

日期 / Date: _____

主办单位 / Organizer: i成长社区 / I Growth Community